
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Søndergård Syd
Torsdag d. 3. marts 2016 kl. 19.15 

hos Rewidan, LYFA-parken, Måløv Byvej 229 T, 2760 Måløv

Deltagere Afbud

Mia Knudsen X

Ole Kveiborg

Henrik Wilson

Preben Svendsen X

Martin Savery (ref.)

Dagsorden Referat

1 Evaluering af fastelavnsarrangementet Vejret var med os og der var god tilslutning.
På næste generalforsamling vil vi efterlyse nogle flere 
hjælpere i god tid inden arrangementet, som måske 
næste år kan afholdes ved eller i fælleshuset.

2 Nyt om fælleshuset Bestyrelserne for SS og SN holdt møde i Kulturhus 
Måløv d. 11.2. hvor man diskuterede visioner og 
nedsatte arbejdsgrupper. Henrik Wilson (SS) og 
Flemming (SN) arbejder på et forslag til den juridiske 
konstruktion. Borgmesteren har indkaldt til ekstra 
møde om godkendelse af fælleshuset d. 9. marts.

3 Påkørte gadelamper Lampen på Vaseholmen er repareret. 
Lampen på hjørnet af Bækholmen meldes via 
Borgertip til BK.

4 Vedligeholdelse af gadelys Henvendelser om gadelamper fra både Kløverhaven 
og Vaseholmen.

5 Vedligeholdelse af veje Preben bestiller revneforsegling af asfalt og rensning 
af brønde.

6 Affaldspladsen Budgettet holder. Der skal males plankeværk i år.

7 Eventuelt • Den nye ejerforening på Søholmen vil gerne mødes 
med bestyrelsen.

• Henvendelse fra Ulrik Falk om referat fra gen.fors.
• Affaldsindsamling i samarbejde m. DKs 

Naturfredningsforening / v. Niels P.
• Kloakker. BK vil pålægge boligejere adskillelse af 

regn- og kloakvand. Problematikken er ikke relevant 
for vores område, da vandet allerede separeres.

• Boldbanen ser ikke godt ud efter dræningen, men BK 
stiller i udsigt at den bliver udjævnet og at der bliver 
sået græs i foråret.

• Multibanen. Hvornår kan den tages i brug?

8 Næste møde • 19. maj


